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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Úhlejov konaného dne 15. 10. 2024 

 

Přítomni: Lenka Šedivá, Zdeněk Šubr, Pavel Šubr, Petr Špůr, Vlasta Huňáčková 

Omluveni: Lukáš Janeček, Leona Kulinová 

Ověřování: Petr Špůr, Pavel Šubr 

Zapisovatelka: Vlasta Huňáčková 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Přezkoumání hospodaření obce 

3) Příprava dotačních projektů 

4) Organizační záležitosti 

Hlasování: pro – proti – zdržel se  

 

1. Zahájení 

Na začátku zasedání, které začalo v 19:00 hodin, proběhlo přivítání přítomných. 

Zastupitelé dotázáni, zda s programem zasedání souhlasí. Program schválen bez dalšího doplnění. 

Hlasování o schválení programu zasedání:  

 Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

Zapisovatelka zápisu ze zasedání navržena slečna Vlasta Huňáčková.  

 Hlasování o schválení zapisovatele zápisu:  

 Hlasování: 4 – 0 – 1  

 

Ověřováním zápisu ze zasedání navržen pan Petr Špůr a Pavel Šubr. 

 Hlasování o schválení ověřovatelů zápisu:  

 Hlasování: 3 – 0 – 2  

 

 

2. Přezkoumání hospodaření obce 

- Starostka obce dala zastupitelstvu na vědomí, jak proběhlo dne 3. 10. 2024 přezkoumání 

hospodaření obce za první pololetí roku 2024. Jedinou chybou bylo sestavení rozpočtu na rok 

2024 jako schodkového. V době sestavování rozpočtu bylo na výdajové straně počítáno 

s realizací akce Obnova místní komunikace Úhlejov, ale v době schvalování rozpočtu nebyla 

ještě podepsána úvěrová smlouva a doručeno rozhodnutí a přiznání dotace z MMR. V takovémto 

případě nemělo být s výdajem počítáno a účetně by bylo řešeno formou rozpočtových opatření 

v průběhu roku.  

- Jako opatření k nápravě chyb bylo přijato: Paní starostka a účetní obce se znovu nastudovali 

zákon č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů, aby se situace, kdy schodek rozpočtu nebyl kryt ani smluvně zajištěn, neopakovala. 

 

Zastupitelstvo obce bere opatření k nápravě chyb na vědomí. 

 Hlasování: 5 – 0 – 0  
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3. Příprava dotačních projektů 

- V rámci MAS Podchlumí byla úspěšně podaná dotace s pracovním názvem “Revitalizace 

veřejného prostranství Chroustov“. První fází hodnocení komisí MAS Podchlumí byla úspěšná. 

Nyní proběhlo podání žádosti přímo do systému IROP, kde čekáme na formální kontrolu. Pokud 

bude vše v pořádku, budeme počátkem roku 2025 organizovat výběrové řízení a realizace by 

měla proběhnout v období březen až květen 2025.  

- V souvislosti s tímto projektem byla po veřejném projednání obci doručena připomínka od p. 

Šindeláře. Starostka obce seznámila přítomné zastupitele s obsahem připomínky a také se svým 

vyjádřením k dané problematice. 

  

Zastupitelstvo obce bere připomínky p. Šindeláře jako irelevantní a s jeho názorem se 

neztotožňuje. Zastupitelstvo obce připomínky p. Šindeláře zamítá a nebude k nim při dalším 

postupu v rámci dotačního postupu přihlíženo. 

 Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

- Královéhradecký kraj vyhlásil dotační program Podpora rozvoje udržitelného cestovního ruchu 

v Královéhradeckém kraji. Díky tomuto dotačnímu programu by bylo možné obnovit turistické 

posezení a mapami a také doinstalovat na Chroustově turistikou mapu, která je již zpracovaná. 

Lhůta pro podání žádosti je do 4. 11. 2024. Starostka obce se snaží řešit podklady, aby případně 

stihla žádost o dotaci podat. 

 

- Projektová příprava obecní komunikace: starostka se v pátek 25. 10. 2024 sejde s panem Ing. 

Janákem. Projde s ním komunikace a domluví se, na které by bylo reálné nechat zpracovat 

projektovou dokumentaci, aby bylo z finančního hlediska reálné jejich rekonstrukci 

zafinancovat. Na zpracování projektové dokumentace se totiž dají žádat finanční prostředky a 

obce by chtěla takovouto žádost o dotaci v prosinci podat.  

 

- Váleční hrob u Chroustova: přišlo nám již oficiální rozhodnutí o přidělení dotace z ministerstva 

obrany ČR. Na základě toho starostka obce zadala výběrové řízení, kdy vzhledem k rozsahu 

akce napřímo poptala 3 subjekty. Vyhodnocení provede komise, která výsledek výběrového 

řízení předloží na příštím zastupitelstvo ke schválení. Starostka ustanovuje výběrovou komisi ve 

složení Petr Špůr, Zdeněk Šubr a Lenka Šedivá. Otevírání obálek se uskuteční 21.10.2024 

v 18.01 hodin. 

 

4. Organizační záležitosti  

- Starostka zastupitelstvu obce dává na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2024 a rozpočtové 

opatření č. 4/2024 dle účetní přílohy. 

Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

- Nádoby pro zavedení systému DOOR-TO-DOOR jsou objednané. Starostka zastupitelstvu 

ukázala grafická návrh nádob s logem. 

 

- V rámci členství naší obce v Lázeňském mikroregionu obdržela starostka informaci o společném 

projektu na pořízení kompostéru. Starostka na zapojení společného projektu odpověděla kladně 
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s odůvodněním, že kompostér by se mohl pořídit pro obyvatele s trvalým pobytem, kteří ho 

budou chtít. Pro tento projekt bude urgentně vytvořen dotazník, abychom věděli, zda mají 

občané zájem a o kolik kompostérů by se jednalo.  

 

- Obec Úhlejov doručila dne 14. 10. 2024 Obecnímu úřadu v Úhlejově žádost o povolení kácení 

dřevin rostoucích mimo les. Konkrétně se jedná o 9 ks dřevin Tilia cordata rostoucích na 

pozemku p.č. 448/4 v katastrálním území Úhlejov podél místní komunikace do místní části obce 

Brodek. Jako odůvodnění obec uvádí závažný stav dřevin, který vychází z vývoje klimatických 

jevů letošního roku. Na dřevinách je patrná nestabilita, která začíná vážně ohrožovat průjezdní 

bezpečnost komunikace a okolní majetek soukromých osob. Ani odborný zásah již nepovede 

k zabezpečení těchto dřevin a jako žádoucí se jeví jejich odstranění. Náhradní výsadba by byla 

provedena na 261/2 v katastrálním území Úhlejov. Jednalo by se o dřeviny ovocného charakteru, 

které do budoucna ocení místní občané. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje kácení 9 ks dřevin Tilia cordata a pověřuje starostku obce k vydání 

Rozhodnutí o kácení dřevin rostoucích mimo les. 

Hlasování: 5 – 0 – 0 

 

- Starostka obce dává zastupitelstvu na vědomí, že pan Machek se proti zamítavému stanovisku 

ke kácení bříz odvolal na Krajský úřad pro Královéhradecký kraj, který provede přezkum 

rozhodnutí.  

 

- Letošní sezóna sekání je ukončena. Firma opět odvedla kvalitní a bezproblémovou práci a není 

důvod proč organizovat opětovné výběrové řízení. Smlouva by letošním rokem končila, ale obec 

je se spolupráci spokojena není důvod ke změně. Zastupitelstvo se shodlo, že ke smlouvě, která 

byla uzavřená na 2 roky, bude připraven dodatek ke smlouvě č. 2, a to na dobu neurčitou. Jen 

budou striktně stanoveny výpovědní podmínky, aby v případě ukončení spolupráce, byly vždy 

práce dokončeny a obec měla dostatečný čas si sehnat jinou firmu. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo uzavřené s Karlem Finkem. 

Obsahem dodatku bude změna doby platnosti z doby určité na dobu neurčitou.  

Hlasování: 5 – 0 – 0 

 

- Paní Šafářová se na obec obrátila kvůli pozemku 424 v katastrálním území Úhlejov - na 

Růžovkách s prosbou o ukončení pachtovní smlouvy dohodou. Důvodem je, že všechny okolní 

pozemky, které měla v majetku prodala. Obdělává je někdo jiný a další pacht je pro ni tím pádem 

bezpředmětný. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje ukončení pachtovní smlouvy na pozemek p.č. 424 v katastrálním 

území Úhlejov s paní Šafářovou dohodou. 

Hlasování: 5 – 0 – 0 
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- Smlouvu o zimní údržbě má obec uzavřenou. Nyní došlo k vyzvání některých osob, především 

v lokalitě Chroustov k provedení ořezů dřevin. Pokud nebudou ořezy hotové do započetí zimní 

údržby, nebude se zde prohrnovat. 

 

- Obci byla doručena žádost na finanční podporu obnovitelného knižního fondu od Knihovny 

Václava Čtvrtka v Jičíně. Obec přispívá každý rok, protože dlouhodobá spolupráce s knihovnou 

je nenahraditelná. I pro rok 2025 je navržena finanční podpora 6.000,- Kč. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření darovací smlouvy na částku 6.000,- Kč s Knihovnou 

Václava Čtvrtka v Jičíně. 

 Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

-  V současné době běží správní řízení a stanovení dopravního značení do lokality Brodek. Místní 

část bude z obou stran označena značkami zákaz průjezdu. Vjezd bude tím pádem povolen pouze 

pro místní a dopravní obslužnost. 

 

- Obec musí vyřešit přesun kontejnerů před obecní úřad a bude nutné vyřešit poškozenou dlažbu. 

 

- Starostka obce obeznamuje zastupitelstvo se situací s panem Kaprasem. Jedná se o hrubé 

porušování užívání nové komunikace na Růžovkách. Přejíždí po ní opakovaně bagrem a dochází 

k manuálnímu poškozování vrchní asfaltové vrstvy. Na toto se nevztahují záruční podmínky a 

pokud se asfalt začne rozpadat, bude muset obec řešit opravu ze svých prostředků. P. Ing. Janák 

sepíše průvodní zprávu a obec bude muset tuto situaci řešit s právníkem. 

 

- Projektová dokumentace na dokončení kanalizačního zatrubnění od obecního úřadu je ve fázi 

zpracování. Čeká se na vyjádření všech potřebných institucí a starostka ještě projektantovi 

doplnila pár sporných bodů, které v dokumentaci chyběly. Ve zpracování je také odvodnění 

komunikací u Kapličky na Úhlejově. Posledním projektem ve zpracování je projektová 

dokumentace odvodnění na Úhlejově na podnět p. Přibyla. Zde je projekční kancelář ve fázi 

dopracování projektové dokumentace pro podání žádosti o stavební povolení.  

 

 

Zasedání ukončeno ve 20:30 hodin. 

 

 

Zapsala: Vlasta Huňáčková: ……………………     Ověřili: Petr Špůr: ………………………….. 

   

 

 

                  Pavel Šubr: ...……………………….. 

 


